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Hoi

ERWEYZit in overleg, wat mij betreft kan het voor nu door naar MLZS, dan kan het hopelijk nog mee.

Groet [ERE

Verzonden: maandag 28 maart 2022 16:04

Aan: @minvws.nl>

@minvws.nt-;INEEEERE

Onderwerp: RE: Vragen minister over wijkverplging

on:

En hierbij aangevuld met een reactie op onderstaande vragen. Wil je eerst nog kijken of kan deze notitie gelijk door naar de tas?

Groet,

e )

Verzonden: maandag 28 maart 2022 14:20

A. : minvws.nl>; [IGEEIR minvws.nl>

aminvws.n!>; [EEE minvws. ni>;[EE

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vragen minister over wijkverplging

HoIEEE

Goed en snel, dank je wel!

Wat nog kan helpen is het volgende aan te vullen
- Als actiz gelijk heeft met de 1,75% en 2% wat is dan in absoute getallen het structurele effect? Iets ven [EEE- Zou bij SOW nog even budget noemen dat we deel van verwachte onderuitputting voor long cvodi hebben bestemd*

Bij laatste: equalis, daaar kan nog bij dat niet-gecontracteerde zorg ook is teruggelopen en aangezien daar meer uren

worden geleverd, is er ook een effect.

Bij samenwerking als een team: belonen op maat is toch facultatief en systeemfunctie is dat niet, check, dus weet niet of

terecht vinden en ik zou willen dat het landsdekkingen gebeurT. Mogen hier dus wel meer onze voorkeur laten blijven.

*Dit moeten we zelf ook nog wat preciezer in beeld brengen: de druk op breed te houden versus dat we (max) EKER voor long
covid hebben, hoe ziet het fin plaatje er uit? Kan iemand dat in beeld brengen?

Veel dank weer!~
5126

Verzonden: maandag 28 maart 2022 13:33

,
5.1.5 minvws.nl>

IEEE minvws.n>RE
Onderwerp: RE: Vragen minister over wijkverplging

Hierbij (met dank aan de mensen in de cc) een reactie op onderstaande vragen aan de minister + een reactie op het artikel in

Trouw. Wil jij deze reactie eerst nog zien voordat het de tas ingaat? Of kan ik het nu al doorsturen voor de tas?



965436

Groet,

Verzonden: donderdag 24 maart 2022 23:46

@minvws.nl>

Onderwerp: Vragen minister over wijkverplging

HoiIERE

Minister vroeg met het oog op debat volgende week nog de volgende zaken over wijkverpleging

- Wat waren/ zijn de belangrijkste issues van verschillende partijen van het HLA (waar gingen/gaat de discussie over),
inclusief arbeidsmarkt/opleiden/innovatie?

- Hoe zit Buurtzorg in issues HLA en vervolg?
- Hoe zit het met OVA-discussie (en ik voeg toe: hoeveel kost de nieuwe Cao tov OVA ruimte, waar werkgevers overigens

ook eigen ruimte / marges kunnen inzetten al is dat in de wijk niet ruim, heb [EEN gevraagd)
- Hoe groot is de onderuitputting en werkte destijds de schuif naar wiz en subsidie regeling (zit deels in het dossier, maar

ze wil meer context hebben: hoe viel het bij partijen)
- Subsidieregeling: welke doelen/welke kosten (kunnen we meteen de actuele discussie toetsen bij minister)
- Bekostiging: buurtzorg is bezig met alternatief onderzoek (stond kennelijk ergens in dossier): wat is vervolg?
- Hoe staat het met systeemfuncties in bekostiging, komen daar titels voor (lijkt me ook weer mooi haakje voor actuele

stand te toetsen)*

Lukt dat begin volgende week, maandagavond tas?

Op laatste punt heb ik zowel met [ZF 2s [EEN -- EEgesproken van NZa.

512
wat voorzichtig en meer in lijn

verzekeraars: eerst Leiden, Rotterdam en nog een stad ophalen wat er gebeurt, dan meer in beeld van wat er verder speelt en

of belonen op maat voldoende is. ZN is niet voor aparte systeemfunctie/titel want moetje breder zien, is ingewikeld uit tarieven

te peuteren (al gaf [FE wel toe dat het er wrs gewoon niet in zat). was veel meer uitgesproken: geef ons de aanwijzig
maar want leidraad is helder en moet gewoon systeemfunctie worden. Ik vind goed om te toetsen bij minister en dan ga ik

richting partijen opereren in de zin dat ik aanzwijzing boven de exercitie wil hangen.


